
Zachowajmy pokój z Bogiem

Z  dnia  na  dzień  jesteśmy  coraz  bardziej  zaniepokojeni.
Docierają do nas statystyki z różnych stron Polski i świata.
Ile  nowych  zakażeń,  ile  kolejnych  zgonów.  Choć  wciąż  nie
dociera do nas cała powaga sytuacji i zagrożenia. Przed nami
wielka niewiadoma. Znikają towary ze sklepów, zanika ruch na
drogach, coraz więcej ludzi zamyka się w swoich domach. Jak w
filmie, choć z każdym dniem dociera do nas trudna prawda, że
to  –  niestety  –  nie  jest  film  lecz  rzeczywistość.  Wciąż
jeszcze  jesteśmy  na  poziomie  socjologii  i  profilaktyki,
docierają  do  nas  komunikaty,  jak  ustrzec  się  przed
koronawirusem;  że  trzeba  dokładnie  myć  ręce,  unikać
zgromadzeń, witania się, nawet zbliżania się do siebie. W
pewnym sensie dotyczy to również nadmiernego zbliżania się do
Boga. W niektórych krajach wprowadzono zakaz gromadzenia się
na Mszach świętych, u nas mówi się o dyspensie dla tych,
którzy uznają, że nie powinni iść do kościoła. Wprowadza się
restrykcje,  o  których  jeszcze  niedawno  nawet  byśmy  nie
pomyśleli. Niewątpliwie to czas wielkiej próby dla każdego z
nas, i jeszcze nie wiemy, jaki będzie tego finał. Dzisiaj św.
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Bogiem.  Nie  zawieszajmy  naszych  relacji  z  Bogiem,  nie
odkładajmy tego na potem, bo nie wiemy, kiedy to nastąpi? Bogu
jest wszystko wiadome, tylko On potrafi przyjść nam pomocą.
Nie ustawajmy w modlitwie, która niesie pokój, prawdziwy pokój
serca.  [prob.] 


